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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Elvonások az agrártárcától?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok
intézni dr. Németh Imre földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz . A kérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A Fidesz - Magyar Polgári Szövetség Mezőgazdasági kabinetje megdöbbenéssel értesült
arról, hogy Draskovics Tibor kijelölt pénzügyminiszter tervezett megszorító intézkedési
nyomán 20 milliárd forintot vonnának el az agrártárcától . Véleményünk szerint az
agrárköltségvetés ekkora mértékű csökkentése veszélyeztetné az amúgy is forráshiányos
mezőgazdasági ágazat és a minisztérium működését, valamint a magyar mezőgazdaság sikeres
uniós csatlakozását .

Kérdezem tehát a Miniszter Urat :

1 . Megfelel-e a valóságnak, hogy az agrártárcát is érintik a megszorító intézkedések?

2. Ha igen, mekkora az összeg, amivel csökkenteni akarják a rendelkezésre álló keretet?

3 . Mit kíván tenni annak érdekében, hogy megvédje az ágazatot és a magyar gazdákat az

uniós csatlakozás előtt a teljes összeomlástól?

4 . Kívánja-e egyeztetni a megszorító intézkedéseket és az esetleges következményeket a

különböző agrár érdekképviseletekkel?
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